
 

 

 

 

Aan de Gemeenteraadsleden en 
het College van Burgemeester en Wethouders 
van de gemeente Stichtse vecht 
 
Breukelen, 18 maart 2024 

 

Geachte commissie(raads)leden en Geachte Wethouder Polman, 

LTO heeft kennis genomen van de documenten op het raadsinformatiesysteem..  
LTO is geschrokken van het  raadsvoorstel van de gemeente Stichtse Vecht en voorziet 
grote gevolgen voor het  de agrarische bedrijven in de focusgebieden. 
Daarom wil LTO nogmaals de Wethouder en het College dringend oproepen om voorlopig 
geen aanvragen in behandeling te nemen. En wij hopen dat de Gemeenteraad, dit ook met 
een motie ondersteunt. 

Er zijn dit momenten veel en grote opgaven in het landelijk gebeid voor de agrarische 
ondernemers.  Deze opgaven kunnen alleen integraal worden opgelost. Bij deze integrale 
aanpak hoort ook de aanleg van zonnevelden. 

Het kan niet zo zijn, dat initiatieven van zonnevelden in behandeling worden genomen, 
zonder dat de andere opgave’s voor het landelijk gebied, hierin mee te nemen. 

Een van de opgaven is dat wij moeten extensiveren. Dit kan alleen als er voldoende 
landbouwgrond beschikbaar blijft. Als nu in een polder een taartstuk wordt ingevuld voor de 
aanleg van zonneveld.  wordt het onmogelijk om aan deze landelijke opgave te voldoen. 
Daarnaast zijn er  bedrijven, die in hun bestaansrecht bedreigd worden, doordat zij gronden 
kwijt raken die zij nu in gebruik hebben. 

Aanleg van zonnevelden moet integraal met de ander opgaven in het landelijk gebied 
worden gerealiseerd. Hiervoor is het belangrijk dat, in de desbetreffende polders eerst 
een gebiedsproces word opgestart. Zodat zonnevelden een passende plek krijgt, en 
omliggende agrarische bedrijven perspectief houden. 

LTO pleit voorlopig geen aanvragen in behandeling te nemen, en zo snel mogelijk met LTO in 
gesprek te gaan om met de betreffende agrarische ondernemers in de verschillende 
gebieden gebiedsprocessen op te starten. 

In de gemeente Ronde Venen, hebben wij een goed voorbeeld met de Waardasackerpolder 
(Abcoude).  Samen met de agrarische ondernemers  wordt daar een initiatief van een 
zonneveld in het gebiedsproces uitgewerkt. 



Door ruilverkaveling van gronden en andere opgaves, komt daar een zonneveld op een 
plaats, die andere agrarische ondernemers niet in de weg zit, en waar agrarische 
ondernemers perspectief houden om hun bedrijf voor te zetten. 

Dus beste raads(commissie)leden en wethouder, wij willen op korttermijn met jullie in 
gesprek over de voorgestelde kaders. Ze zijn voor ons nieuw, en wij hebben nog niet inbeeld 
welke gevolgen,  die hebben voor onze bedrijven. Stel de besluitvorming over deze notie uit 
en ga met ons in gesprek over hoe  de transitie integraal met ander opgaven wordt opgepakt 
in de betreffende polders. Doe het met ons samen.  

Verder vinden wij als LTO, dat druk op Stedin gezet moet worden om het lokale 
elektriciteitsnetwerk te verzwaren. Op dit moment kunnen agrarische bedrijven hun staldaken 
niet vol leggen met zonnepanelen, omdat de stoomvoorziening in het buitengebied de 
stoomlevering niet aan kan. Verder is de LTO nog steeds in afwachting op aanpassingen in 
bestemmingsplan Landelijkgebied West en Landelijk gebied Noord, om plaatsing van 
boerderijmolens mogelijk te maken.  

Met vriendelijke groet, 
namens onze leden. 
 
Maarten van Zuijlen 
Hans de Groot 
Cornelis Jan Karsemeijer 
Bestuur Land en Tuinbouworganisatie (LTO) Ronde Venen 
info@ltonoord-westutrecht.nl 
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